
 
Labdien, cienījamie Latvijas sporta federāciju vadītāji! 
  
Maijā noslēdzas LSFP valdes kārtējais 4.gadu darba cikls. Pieņemts daudz lēmumu, lai 
uzlabotu sporta dzīvi Latvijā, izstrādāti kritēriji, kā pēc iespējas objektīvāk sadalīt 
federācijām piešķirtos valsts budžeta līdzekļus.  
 
Tomēr LSFP valdei nav izdevies palielināt federācijām sadalāmās summas apjomu un 

LSFP ietekmi valsts sporta dzīvē.  Tie arī ir galvenie iemesli, kāpēc esmu nolēmis 

kandidēt uz LSFP prezidenta amatu, kad š.g. 30.maijā notiks LSFP kārtējā kopsapulce. 

Būšu ļoti pateicīgs par jūsu ieteikumiem, jūsu federācijas problēmām un citiem 
risināmiem jautājumiem, lai par apzinātajām problēmām kopīgi diskutētu, 
sagatavojot LSFP nākamo 4 gadu darbības programmu. Lūdzu līdz 15.maija 
pusdienlaikam tos atsūtīt uz e-pastu modris@lumsf.lv. 
 
Aicinu jūs uz LSFP darbības restartēšanas tikšanos š.g. 16.maijā plkst. 14.00 
Olimpiskajā Sporta Centrā Rīgā, Grostonas ielā 6B, 4. stāva konferenču zālē (ieeja 
turpat, kur LSFP). 
 
Ar cieņu, 
Modris Kalnciems 
LSFP valdes loceklis 
LSFP prezidenta amata kandidāts 
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